

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Crispi Sallvstii Opera Omnia

Sallustius Crispus, Gaius

Lipsiae, Anno MDCCXXIX.

VD18 13486500

Caput L.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:33-1-219271](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:33-1-219271)

5 dem pecuniam debebat ²⁰. Sed vbi consulem ad tantum facinus impellere nequeunt, ipsi singulatim ²¹ circumeundo atque eментиendo ²², quae se ex Vulturio, aut Allobrogibus audisse dicerent, magnam illi ²³ inuidiam conflaguerant; vsque adeo, vti nonnulli equites R. qui praesidii causa cum telis ²⁴ erant circum aedem Concordiae, seu periculi magnitudine, seu animi mobilitate ²⁵ impuls, quo studium suum in remp. clarior ²⁶ esset, egredienti ex senatu Caesari gladio minitarentur.

^{20.} *schuldig war.* ^{21.} singulos senatores & amicos. ^{22.} falsa dicendo. ^{23.} Caesari. ^{24.} armis. ^{25.} inconstantia. ^{26.} vt eo maiori ostentatione amorem suum erga rempublicam declararent.

CAPVT L.

1 DVm haec in senatu aguntur, & dum legatis Allobrogum, & T. Vulturio, comprobatos eorum indicio, praemia decernuntur: liberti, & pauci ex clientibus Lentuli, diuersis itineribus, opifices atque seruitia ² in vicis ³ ad eum ⁴ eripiendum ⁵ sollicitabant: partim exquirebant ⁶ duces multitudinum, qui pretio ⁷ remp. vexare ⁸ soliti erant. Cethegus autem per nuncios familiam ⁸ atque libertos suos, lectos ⁹ & exercitata-

1. Laudato, adprobato per Senatum. 2. seruos. 3. plateis publicis. 4. Lentulum. 5. ex custodia. 6. plebis. 7. praemio proposito. 8. suos domesticos. 9. electos.